
Vägföreningsnytt

Ny webbsida!
I arbetet med att förbättra kommunikationen och 
informationen har vi  lanserat en ny webbsida: 

www.overbovagen.se
Ändamålet med webbsidan är att informera om 
samfälligheten i allmänhet. Det kommer även att  
ö nnas nyttig information om planerade åtgärder 
och akuta hinder.

Vi lyfter också fram vad förvaltningen av vägen 
innebär, vad man gör och varför, detta för att bidra 
till en ökad förståelse för samfällighetens arbete.

... och nya e-postadresser
I och med lanseringen av webbsidan kommer vi att 
börja använda nya e-postadresser:

styrelsen@overbovagen.se
Allmänna frågor och synpunkter.

underhall@overbovagen.se
Om man vill framföra önskemål om underhåll. 

Vi ber er dock att alltid kolla webbsidans nyheter 
först, ofta är åtgärder redan planerade eller beställ-
da. Vi tar tacksamt emot synpunkter  på webbsidans 
utformning och innehåll!

Skicka gärna in din e-postadress om du vill få in-
formation om planerat underhåll eller akuta störn-
ingar, styrelsen@overbovagen.se  (läs mer under 
rubriken GDPR.)

VÄGUNDERHÅLL
Under sommaren och hösten har det löpande vä-
gunderhållet bestått av hyvling, sladdning och 
slåtter av diken. Vi har utöver det även gjort punk-
tinsatser genom ø ickning (fylla potthål) för att laga 
småskador som uppstår på vissa besvärliga ställen 
längs med vägen.

Vi förbereder även för vintervägar och snökäp-
par  kommer att komma upp i närtid.

Det pågår projekt för att reparera bron vid 
Gällsätra (där ligger ärendet i denna stund hos Läns-
styrelsen för bedömning av föreslagna åtgärder) 
och skadade kanträcken.

Utöver det ovan planeras det även för 
kantskärning, framförallt på sträckan mellan 72:an 
och Strömsätrakorset. 

VI PÅMINNER OM...
För att undvika onödigt slitage:

• Sänk hastigheten. Slitaget samt risken för 
olyckor minskar avsevärt. Visa även hänsyn till 
boende utmed vägen.

• Undvik att köra i vattensamlingar och gropar. 
Groparna blir större och djupare samt svårare 
att åtgärda.

• Kör inte i samma spår, variera körningen över 
hela vägbanan.

• Kör inte för nära kanterna, speciellt inte i
innerkurvor eftersom vägen och diket trycks 
sönder.

VAR GOD VÄND...
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IP-ONLY OCH ARBETET MED FIBERNEDLÄGGNING
Under sensommaren arbetades det intensivt med 
att lösa avtalasfrågan med IP-Only om nedläggning 
av ö ber. En process som inte har varit helt smärtfri.

Vi hoppas att alla har fått information från 
IP-Only om de avgrävningar av vägen som har skett.

Något vi nu behöver hjälpas åt med är att  kon-
trollera att vägen har återställts på ett tillbörligt sätt. 
Finns det synpunkter om detta så framför dessa till 
oss! Skicka gärna med en bild.

Finns det liknande synpunkter utanför samfäl-
lighetens ansvarsområde, till exempel infarter och 
mindre vägar, ska man ta kontakt med IP-Onlys rep-
resentant, Kasper Pettersson 076-8212104 .

ETT PAR NYHETER!
• Styrelsen har fattat beslut om att höja högsta 

tillåtna bruttovikt till 10 ton vid avlysning.
• Vi har renoverat anslagstavlan vid 72:an. An-

vänd den gärna!

TRÅKIGT!
Tyvärr har styrelsens arbete under senaste halvåret 
motarbetats. Anslagna årsmötesprotokoll har rivits 
ned två gånger och lika många gånger har marker-
ingar av vägskador försvunnit.

Vet någon av våra medlemmar mer om detta 
får man gärna höra av sig.

Till den som gör sånt här kan vi bara vädja, 
framför dina åsikter direkt till oss om du är missnöjd 
med något.



Några ord från ordföranden

Hej alla vägägare!
Då det inkommit frågor om hur vägföreningen
agerat i frågan om IP-Onlys ö berutbyggnad vill jag 
gärna klargöra ett par saker. Detta för att alla har rätt 
att veta, men även för att undvika att rykten sprids, 
vilket tyvärr förekommit. 

”Styrelsen motsätter sig ö berutbyggnaden”

Fröet till detta rykte är förmodligen att det tog tid 
(några veckor extra) innan avtalet med IP-Only blev 
klart. Vägföreningen motsätter sig naturligtvis inte 
ö berutbyggnaden. Vi vill ha ö ber precis som alla
andra. Men, som vägförening måste vi se till väg-
ens bästa och i det uppdraget ingår att ha ett avtal
innan arbetet påbörjas  Detta visade sig vara svårare 
än man kan tro.

Vår kontakt på IP-Only ändrade utan förvarning 
på avtalet. Han skickade oss inga kartor eller fel kar-
tor. Han godkände ändringar i avtalet men vägrade 
sedan att lägga in ändringarna i avtalet. Han skick-
ade oss avtalsförslag som innehöll rena felaktigheter 
och som skiljde sig avsevärt från det standardavtal 
som REV (Riksförbundet för Enskilda Vägar) tagit 
fram, och som IP-Only sagt att de följer.

Kontaktpersonen  visade sig inte heller veta 
någonting om hur en vägförening fungerar (styrelse-
möten, tid för kallelse, osv), vilket är förvånande 
med tanke på hans jobb. Vidare hade han svårt 
att skilja på olika roller. Jag t ex, är både styrelse-
ledamot i vägföreningen och markägare, vilket han 
inte alltid verkade förstå. Detta resulterade i ett
annat rykte, nämligen att jag personligen skulle 
ha tagit emot pengar av IP-Only för att ”underlät-
ta” beslut i styrelsen. Detta är naturligtvis inte sant, 
och det känns sorgligt att jag över huvud taget ska
behöva dementera det. (Upplysningsvis kan jag 
meddela att jag hittills inte tagit ut en enda krona 
från vägföreningen. Jag betraktar det jag gör åt väg-
föreningen som ideellt arbete.)

Det hela slutade med att vi själva blev tvungna 
att skriva ett nytt avtal utifrån REVs nu gällande 
avtalsmall, med alla överenskomna ändringar inför-
da, som vi sedan skrev på. Vi gjorde alltså IP-Onlys 
jobb...

Vi har gjort allt vi kunnat för att påskynda processen 
med IP-Only. Den försening som uppstod orsakades 
helt och hållet av IP-Only och deras ”förhandlare”, 
som hade exceptionellt dålig tidsplanering och 
väldigt dålig koll. All mail-konversation ö nns kvar 
och visar tydligt hur turerna gick och var skulden till 
förseningen ligger.

”Det fanns en tidigare överenskommelse med IP-Only”

En annan sak som gjorts gällande är att den 

GDPR - Vi hanterar personuppgifter
Dataskyddsförordningen gäller alla verksamheter 
som hanterar personuppgifter, dit räknas även vår 
samfällighet. Vi är också ålagda att informera om 
att vi hanterar personuppgifter, vilket vi härmed 
gör.  Inom ramen för vår verksamhet och dess 
medlemsregister hanterar vi fastighetsbe-
teckningar, medlemmarnas namn, adresser och 
telefonnummer, något vi har rätt att göra då det 
behövs för att genomföra lagstadgade åtagan-
den. 

Vi registrerar även medlemmars e-postadresser, 
men det endast efter skriftligt medgivande.

Läs mer om dina rättigheter på vår webbsida under 
rubriken Förvaltning -  Personuppgifter -GDPR.
(https://overbovagen.se/index.php?page=gdpr)

STYRELSE

Styrelse

Ordförande: Ulf Nordlund 070-584 82 01
Kassör: Detlev Briese 073-024 17 87
Sekreterare: Jonas Magnusson 070-632 03 23
Ledamöter: Johan Wik 070-662 51 03
 Mikael Waxell 070-536 09 09

Suppleanter: Anna-Maria Styf, Mattias Lundblad,  
  Johan Steineck

Kontaktperson
Överbovägen: Johan Wik
Strömsätravägen: Detlev Briese
Norrbovägen: Mikael Waxell

föregående styrelsen redan hade en muntlig
överenskommelse med IP-Only, bl. a. om att
trycka rör under vägen i stället för att gräva av den. 
Och en muntlig överenskommelse är ju under vis-
sa förutsättningar giltig. När vi påtalade detta för 
IP-Only ville dom dock inte kännas vid att det fanns 
någon överenskommelse med förra styrelsen. Vi 
bad därför den förra styrelsen om hjälp med att 
driva igenom överenskommelsen och få den på på 
pränt, men möttes då av tystnad. Vi kan därför inte 
styrka att det funnits någon överenskommelse som 
det påstås.

Slutligen, kontakta gärna någon i styrelsen om 
du undrar över något. Som vägägare har du rätt 
att veta, och att fråga är ett bra sätt att undvika 
ryktesspridning. Du kanske har någon fråga som 
du vill att vi tar upp på webben eller i nyhetsbre-
vet? Det bästa är om du mailar oss men det går 
även att prata med oss direkt eller på telefon.

Må gott! / Ulf 


